
Beskæftigelsesudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 14. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 472
Vil ministeren opgøre antallet af udenlandske arbejdstagere, der benytter sig af beløbs-
ordningen opdelt på kommuneniveau eller en lignende geografisk opdeling? Ministeren
bedes endvidere oplyse, om der er en tendens til, at dem der ligger nederst i indkomstin-
tervallet arbejder uden for de store byer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2020-21
(Omtryk - 26-05-2021 - Ændret adressat) BEU Alm.del - Spørgsmål 472

Offentligt


